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ИЗ ЖИЗНИ МИНИСТЕРСТВА ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ РФ
Интервью заместителя министра иностранных дел России А. Ю. Мешкова 
информагентству ТАСC, 30 сентября 2016 г.  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 6

МИД РФ жестко прокомментировал отказ США сотрудничать по Сирии  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 11

АКТУАЛЬНЫЕ ПРОБЛЕМЫ МЕЖДУНАРОДНЫХ ОТНОШЕНИЙ
И. В. Бочарников. Политические риски Евросоюза в условиях миграционного кризиса . . . . . . 12
На основе последних событий в Европе, связанных с потоком мигрантов, автор анализирует 
рост популярности националистических партий, а также степень риска обретения ими власти 
на государственном уровне.

Р. Н. Шангараев, Д. Д. Исмаилов. Стратегическое партнерство России и Турции 
в условиях нестабильности  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 18
Отношения между Россией и Турцией демонстрируют наличие определенного 
«прагматического иммунитета» не только к региональным разногласиям, 
но и к неблагоприятной международной конъюнктуре.

ДИПЛОМАТИЯ И МЕЖДУНАРОДНОЕ ПРАВО
С. Д. Ефимов. Что такое национализм? Трудности в определении понятия 
«национализм» в России  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 26
Автор статьи рассмотрел подходы к определению понятия «национализм» в истории 
и социальных науках и проанализировал вопрос о понимании национализма отечественной 
философской и общественно-политической мысли в XIX — начале XXI вв.

ДИПЛОМАТИЯ НА СЛУЖБЕ НАЦИОНАЛЬНОЙ БЕЗОПАСНОСТИ РОССИИ
Р. Н. Шангараев. Энергетический фактор в контексте национальной безопасности 
Российской Федерации  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 31
Россия, имея статус энергетической державы, определяет состояние и развитие мировой 
экономики за счет политического влияния в международных отношениях и своих запасов 
природного газа и нефти.

ДИПЛОМАТИЯ ПРОТИВ ТЕРРОРИЗМА
С. М. Иванов. Группировки радикальных исламистов как угроза региональной 
и международной безопасности  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 38
В статье анализируется одна из новых угроз региональной и международной безопасности 
в лице военно-политических группировок радикальных исламистов. Автор связывает 
активизацию их деятельности с событиями «арабской весны» и попытками Вашингтона и его 
союзников использовать эти деструктивные силы для свержения неугодных им режимов 
на Ближнем Востоке. В центре внимания данной статьи сирийский кризис и его возможные 
последствия для региона и мирового сообщества.

ИЗ ИСТОРИИ ДИПЛОМАТИИ
В. И. Винокуров. Гражданская война в Мозамбике 1975–1979 гг.: 
советская помощь ФРЕЛИМО . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 48
Автор анализирует причины участия СССР в гражданской войне в Мозамбике в 1975–1979 гг., 
вскрывает основные направления советской помощи, делает выводы исходя из исторических 
уроков этих событий.

ТЕОРИЯ ДИПЛОМАТИИ
А. А. Нистарова. Теория сетей в международных отношениях: новая угроза 
или импульс развития  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 54
В статье рассматривается все возрастающая роль сетевой дипломатии в международных 
отношениях. Внедрение современных информационных технологий изменило 
архитектуру миропорядка. Информационные войны стали мощным инструментом 
в руках негосударственных акторов. Традиционной дипломатии пришлось вступить 
в противоборство с новыми вызовами и адаптироваться к современным условиям 

проведения международной политики.

Информация о подписке . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 63

Полный перечень журналов,
выпускаемых ИД Панорама» в 2017 г.  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 69

1



Diplomatic

 S
ervice SCIENTIFIC & PRACTICAL JOURNAL

Diplomatic

 S
ervice

5 (68) /2016

FROM LIFE OF THE MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE RUSSIAN FEDERATION

Interview of the deputy minister of foreign aff airs of Russia A. Meshkov to TASS, 30. sept. 2016 ...............6

The Russian Foreign Ministry rigidly commented the refusal of the USA to cooperate across Syria ............11

URGENT PROBLEMS OF THE INTERNATIONAL RELATIONS

I. Bocharnikov. Political risks of the European Union in the conditions of migration crisis ................................12
On the basis of the latest events in Europe connected with a fl ow of migrants, the author analyzes growth of popularity of nationalist 

parties, and also degree of risk of fi nding of the power by them at the state level.

R. N. Shangarayev, D. D. Ismailov. Strategic partnership of Russia and Turkey in the conditions of instability.....18
The relations between Russia and Turkey show existence of the defi ned "pragmatical immunity" not only to regional disagreements, 

but also to adverse international conditions.

DIPLOMACY AND INTERNATIONAL LAW

S. Efi mov. What is nationalism? Diffi  culties in defi nition of the concept "nationalism" in Russia ....................26
The author of article considered approaches to defi nition of the concept "nationalism" in the history and social sciences and anal-

ysed a question of understanding of nationalism of a domestic philosophical and social and political thought in XIX – the beginning 

of the 21st centuries.

DIPLOMACY ON SERVICE OF NATIONAL SECURITY OF RUSSIA

R. N. Shangaraev. Power factor in the context of national security of the Russian Federation ......................... 31
Russia, having the status of the power state, defi nes a state and development of world economy due to political infl uence in the 

international relations and the reserves of natural gas and oil.

DIPLOMACY AGAINST TERRORISM

S. Ivanov. Radical Islamists as a threat of the regional and international security .......................................... 38
One of new threats of the regional and international security represented by military-political groups of radical Islamists is analyzed 

in the article. The author connects activization of their activity with events of "the Arab spring" and attempts of Washington and its 

allies to use these destructive forces for overthrow objectionable him the modes in the Middle East. In the center of attention of this 

article is the Syrian crisis and its possible consequences for the region and the world community.

FROM DIPLOMACY HISTORY

V.Vinokurov. Civil war in Mozambique 1975-1979: the Soviet help to Frento 

de Libertacao de Mocambique ....................................................................................................................... 48
The author analyzes the reasons of participation of the USSR in the civil war in Mozambique in 1975-1979, opens the main directions 

of the Soviet help, draws conclusions proceeding from historical lessons of these events.

THEORY OF DIPLOMACY

А. А. Nistarova. The theory of networks in the international relations: new threat or impulse 

of development .............................................................................................................................................. 54
In article is considered the escalating role of network diplomacy in the international relations. Introduction of modern information 

technologies has changed architecture of a world order. Information wars became the powerful tool in hands of non-state actors. 

Traditional diplomacy had to enter an antagonism with new calls and to adapt to modern conditions of carrying out international 

policy.

Information about Subscription .................................................................................................................... 63

Full list of magazines of Рanorama publishing house ................................................................................... 69

2


